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تلاش سپاهان برای عدم بازگشت 
آل کثیر به پرسپولیس

شهرآرا نیوز: باشــگاه سپاهان نمی خواهد آل 
کثیر را از دست بدهد.

باشگاه ســپاهان با وجود اینکه هنوز نتوانسته 
قرارداد عیســی آل کثیر را به ثبت برســاند به 
این بازیکن اعلام کرده که اجازه مذاکره با هیچ 
باشگاهی را ندارد و باید همچنان منتظر بماند تا 

تکلیفش روشن شود.
سپاهانی ها در همین راســتا همچنان در حال 
رایزنی با فدراسیون فوتبال هستند تا بتوانند به هر 
شکلی که هست قرارداد آل کثیر و دابو را به ثبت 
برسانند، این در حالی اســت که با اعلام منصور 
قنبرزاده سپاهان بیشتر از سقف قراردادش خرید 
کرده و پرونده اش نیز در کمیته انضباطی است. 
در هر صورت سپاهان برای اینکه مانع بازگشت 
عیسی به پرسپولیس شود نهایت تلاش خود را 

خواهد کرد.

خداداد عزیزی ناگهان همه کاره 
تیم ملی شد!

ورزش ســه:خداداد عزیــزی در جمــع 
تمرین دهنــدگان از اتفاقات پیش بینی نشــده 
تمرین تیم ملی بود. اگرچــه در معرفی خداداد 
به عنوان عضو تازه کادرفنی، سمت مشاور درج 
شده بود اما این ستاره بزرگ تاریخ فوتبال ایران 
درجمع مربیــان تیم ملی حاضر بــود و اگرچه 
حضــور چندان فعالــی در تمرین نداشــت اما 

سایه اش روی تمرین سنگینی می کرد.
خداداد که بعد از تجربه هدایت سپیدرود رشت 
در فوتبال ایران سرمربیگری تیمی را نپذیرفته، 
حالا در جمع کادری جوان و چهره هایی که بعضی 
از آنها هم تیمی ها و رفقای سابقش هستند، یکی 
از چهره هایی است که اوضاع را زیرنظر دارد و با 
افزایش تعداد بازیکنان تیــم ملی یقینا وظایف 
بیشتری را هم خواهد گرفت.امیر قلعه نویی ضمن 
تعریف و تمجید از خــداداد و دادن عنوان نابغه 
فوتبال به او گفت خداداد در همه پست ها به تیم 
ملی کمک خواهد کرد؛ بازیکن سابق و مربی ای 
که با سر و زبان و محبوبیت نسبی از این به بعد در 

اردوها کنار ملی پوشان خواهد بود.

جزییات رشته  های اعزامی به 
هانگژو از زبان دبیرکل کمیته

مهر: دبیــرکل کمیته ملی المپیــک در مورد 
آخرین وضعیت رشته های اعزامی به بازی های 

آسیایی هانگژو توضیحاتی ارائه داد.
 مناف هاشمی دبیر کل کمیته ملی المپیک بعد 
از جلسه ستاد عالی بازی های آسیایی که در محل 
کمیته ملی المپیک با حضور کیومرث هاشمی، 
سرپرســت وزارت ورزش برگزار شد، در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: جلسه ستاد عالی بازی ها 
با حضور کیومرث هاشمی و خسروی وفا، رئیس 
کمیته ملی المپیک، غفور کارگری، رئیس کمیته 
ملی پارالمپیک و معاونــان وزارت ورزش و کادر 
سرپرستی برگزار شــد و آخرین گزارش کاروان 
ارائه شــد. در خصوص چند رشته صحبت های 
نهایی انجام و در مورد ۲ رشته تعیین تکلیف شد 
و بقیه با مشــورت هیأت اجرایی تصمیم گیری 

خواهد شد.
دبیرکل کمیته ملی المپیک با بیــان اینکه در 
مورد رشته وزنه برداری قرار بود بعد از عربستان 
تصمیم گیری شــود، گفت: در جلســه دیروز با 
خسروی وفا با توجه به المپیکی بودن این رشته 
و اســتفاده از نیروهای جوان قرار شد با ترکیب 
۷ مرد و ۳ زن در بازی هــا حضور پیدا کنند و در 

جلسه امروز ستاد هم کسی مخالفت نکرد.
هاشــمی اظهار کرد: در مورد ژیمناستیک قرار 
شد با سعه صدر دوستان، لایسنس ورزشکاران 
تعیین تکلیف شود، همچنین تصمیم بر این شد 
با رئیس سابق فدراسیون صحبت و اگر لایسنس 
مشخص شود چهار نفر و اگر نشود ممکن است 
ژیمناستیک را در بازی ها حضور نداشته باشد که 
اگر این اتفاق رخ دهد بسیار بد است. در تلاشیم 
تا این اتفاق دو یا سه روز دیگر مد نظر قرار گیرد و 

مشکل ژیمناستیک برطرف شود.
دبیرکل کمیته ملــی المپیک در مــورد اعزام 
ماساژور به همراه تیم های ورزشی به بازی های 
آسیایی هانگژو گفت: برای برخی رشته ها مثل 
کشتی پیش بینی این موضوع را کردیم. در برخی 
رشــته ها پیش بینی شــنده و این مشکل همه 
کشورها در هانگژو است. رشته هایی که ظرفیت 

دارد با امکانات فنی آن را جبران خواهیم کرد.
هاشــمی در مورد کمک هزینه به ورزشکاران 
اعزامی به بازی های آسیایی و پاراآسیایی گفت: 
در جلسه امروز کمک هزینه ورزشکاران به مبلغ 
۲۰ میلیون تومان به تمام ورزشکاران اعزامی به 
آسیایی، پاراآسیایی و حتی پارالمپیک که لیست 
آن تا فردا نهایی می شــود به همــراه کادرهای 
فنی شــان مصوب شــد که پرداخت کنیم. این 
لیست حدود ۴۵۰ ورزشکار ما در مجموعه کمیته 
و نزدیک بــه ۳۰۰ نفر در پارالمپیک را شــامل 
می شود تا این هفته پرداخت شود تا دغدغه مالی 
کاهش یابد تا بتوانند با انگیزه بالا در مســابقات 

شرکت کنند.

آخرین بازمانده نسل طلایی تیم ملی رفت!خبری مهم و حساس درباره سه هیچ شدن استقلال- سپاهانخبر
ورزش سه: شکایت باشگاه استقلال از سپاهان بخاطر عبور از سقف قرارداد در سازمان لیگ ثبت شده و در حال رسیدگی است. فرشید طاهری 
مسئول کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ در گفت وگو با شب های فوتبالی در خصوص اینکه باشگاهی در نقل و انتقالات تخلفی انجام داده یا 
خیر، عنوان کرد: نزد ما تخلفی از سوی باشگاه ها رخ نداده چون اگر یک باشگاه سقف بودجه مدنظر را رد کند، قرارداد مربی یا بازیکن جدیدش را 
ثبت نمی کنیم.او یادآور شد: در قرارداد یک بازیکن بندی وجود داشت که طبق نوسانات قیمت دلار، قراردادش بالا و پایین برود و شاید قرارداد او 
دلاری محسوب شود که مقرر شد کارگروه نقل و انتقالات در این باره اظهار نظر کنند.مسئول کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ اضافه کرد: باشگاه 
استقلال از باشگاه سپاهان بخاطر عبور از سقف بودجه شکایت کرده که طبق قانون و دستورالعمل، درباره آن تصمیم گیری خواهد شد.طاهری 
در خصوص اینکه گفته می شود در صورت تخلف سپاهان نتیجه بازی این تیم برابر استقلال سه بر صفر به سود آبی ها خواهد شد، ابراز کرد: سه بر 

صفر شدن بازی ها تشریفات دارد و براساس مستنداتی که شاکی در زمان مقرر ارائه می دهد، کمیته انضباطی نسبت به آن رسیدگی خواهد کرد.

تسنیم: دیدار ایران مقابل لبنان در جام جهانی بسکتبال، آخرین بازی حامد حدادی 
برای تیم ملی بود.

تیم ملی بسکتبال ایران در آخرین دیدار خود از جام جهانی ۲۰۲۳ با نتیجه ۸۱ بر ۷۳ 
مغلوب لبنان شد تا با ۵ شکست متوالی به ایران برگردد.

حامد حدادی، کاپیتان تیم ملی ایران پس از این دیدار با بازی های ملی خداحافظی 
کرد. حدادی، سابقه سال ها بازی در NBA و لیگ چین را در کارنامه دارد و آخرین 

بازمانده از نسل طلایی ایران محسوب می شود.
خداحافظی حدادی با بازخورد بازیکنان و تماشاگران لبنانی همراه بود.
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مذاکره با ستاره مشهور بوندسلیگاتلاش پرسپولیس برای 

انتقال غیرممکن!

یحیی چاشنی بمب نقل و انتقالات 
پرسپولیس را کشید

نبیل باهویی جدیدترین گزینه معرفی شده از سوی 
یحیی گل محمدی برای تقویت خط حمله پرسپولیس 

است.
پرســپولیس حدود ۲ هفته دیگر بایــد فعالیت خود 
در فصل جدید لیگ قهرمانان آســیا را آغاز کند و در 
فاصله ۲ هفته این رقابت ها، بزرگ ترین دغدغه یحیی 
گل محمدی عدم توازن ترکیب تیمش است. سرمربی 
پرسپولیس که از روز نخست فعالیت پنجره تابستانه به 
دنبال جذب مهاجم بود، هنوز به خواسته خود نرسیده 
و این مســئله در حالی اتفاق افتاده که گفته می شود 
کادرفنی پرسپولیس بیش از ۸۰ بازیکن را ارزیابی کرده 

اما نتوانسته اند به گزینه موردنظر برسند.
سرخ پوشان پایتخت با توجه به محدودیت های سقف 
بودجه، دستِ بازی برای انتخاب مهاجم خارجی ندارند 
و آخرین پیگیری ها نشان می دهد که با بودجه ۶۰۰ هزار 
دلاری باید پرسپولیسی ها خط حمله تیم شان را تقویت 
کنند. در شرایطی که بحث بازگشت عیسی آل کثیر هم 
به پرسپولیس مطرح است، گفته می شود که یحیی 

گل محمدی اولویت اول خود را جذب مهاجم خارجی 
قرار داده و در تازه ترین اقدام، یحیی گل محمدی نام یک 
مهاجم سوئدی را در اختیار مدیران باشگاه پرسپولیس 

گذاشته تا با او وارد مذاکره شوند.
باهویــی، گره گشــای خــط حمله 

پرسپولیس؟
نبیل باهویی مهاجم ۳۲ ســاله و باتجربه اهل کشور 
سوئد، تازه ترین گزینه معرفی شــده از سوی یحیی 
گل محمدی است. سرمربی پرسپولیس که گزینه های 
قبلی معرفی شــده از ســوی او به دلیل مسائل مالی 
قراردادشــان با پرسپولیس نهایی نشــد، حالا گفته 
می شود گزینه ای حدوداً ۵۰۰ هزار دلاری را به مدیران 
باشــگاه معرفی کرده و امید به آن دارد تا مذاکرات با 
باهویی مثبت پیش برود و این مهاجم سوئدی به سرعت 
به تمرینات سرخ پوشان پایتخت اضافه شود. در حال 
حاضر این مهاجم باتجربه تحت قرارداد باشگاهی نیست 

و پرسپولیسی ها فرصت مناسبی برای جذب او دارند.
مهاجم ســوئدی در آخرین تجربه فعالیت در عرصه 

باشگاهی، در فصل گذشــته عضو تیم القطر بود که 
نتوانست روزهای خوبی را در این تیم پشت سر بگذارد 
و بدون گل زده در ۹ مسابقه، از این تیم قطری جدا شد 
و حالا به عنوان بازیکن آزاد در بازار نقل وانتقالات حضور 
دارد. البته که باهویی در سالیان اخیر روزهای خوبی را 

هم در دوران فوتبال خود تجربه کرده که بهترین دوران 
این مهاجم سوئدی در هنگامی بوده که او در فوتبال 

باشگاهی سوئد فعالیت می کرده است.
سولنا، بهترین دوره فوتبال باهویی

باهویی در دوران حضورش در فوتبال باشگاهی 

بیشــترین تعداد بازی را در تیم ســولنا سوئد انجام 
داده است. او در ۱۸۰ مســابقه ای که برای این تیم به 
میدان رفته، سابقه ثبت ۶۶ گل در کارنامه خود دارد 
و ۲۹ پاس گل هم در کارنامه نبیل باهویی به چشــم 
می خورد. مهاجم ۳۲ ســاله در کنــار تجربه بازی در 
سوئد، در لیگ های مختلفی از جمله اتریش، عربستان 
و حتی بوندسلیگای آلمان هم تجربه بازی دارد و حالا با 
کوله باری از تجربه به عنوان گزینه حضور در خط حمله 

پرسپولیس نامش به میان آمده است.
نبیل باهویی که در کارنامه خود انجام ۸ بازی ملی برای 
تیم بزرگسالان ســوئد را دارد و در تیم های پایه این 
کشور هم به میدان رفته، در دوران فوتبال خود تجربه 
بازی در هامبورگ آلمان را هم به دست آورده و حضور 
در هامبورگ، مهم ترین دستاورد دوران فوتبالی باهویی 
محسوب می شود؛ هر چند که او در امر گلزنی در تیم 
آلمانی ناموفق بود و با کارنامه ای ناموفق از هامبورگ 
راهی لیگ اتریش شد. یحیی گل محمدی با توجه به 
کارنامه باهویی و ثبت ۹۱ گل در ۳۲۵ در مســابقات 
باشگاهی، به جذب این مهاجم سوئدی پافشاری دارد 
و باید دید مدیران باشگاه پرسپولیس موفق به جذب او 
خواهند شد یا نام نبیل باهویی هم به فهرست بازیکنان 
خریداری نشده برای حضور در خط حمله پرسپولیس 
اضافه می شود!                                                  منبع: خبر ورزشی

مسی اگر بد بازی کند باید 
شگفت زده شویم

ایرنا: مهاجم تیم اف سی لس آنجلس آمریکا که بامداد 
دوشنبه باید برابر فوق ستاره آرژانتینی و اینترمیامی قرار 
بگیرد، به تمجید ستاره این هفته های MLS پرداخت. 
حضور لیونل مسی در اینترمیامی سبب شده نگاه ها به 
لیگ آمریکا بیشتر از هر زمانی شود و خیلی از هواداران 

فوتبال با تنظیم ساعت شان به وقت آمریکا به مشتریان 
پروپاقرص MLS تبدیل شده اند.

در چنین شرایطی اینترمیامی در ادامه رقابت  های لیگ 
آمریکا بامداد دوشنبه مهمان تیم اف سی لس آنجلس 
است.کارلوس ولا مهاجم تیم اف سی لس آنجلس که 
برای بازی دوشنبه و رویارویی با مسی آماده می شود، 
در گفتگویی با AS اسپانیا درباره لیونل مسی و زلاتان 
ابراهیموویچ صحبت کرده است.ولا در این گفت وگو 

تاثیر مسی و ابراهیموویچ را در MLS قبل از رویارویی 
تیمش مقابل اینتر میامی مقایسه کرده است.

مسی پس از یک مدت کوتاه بازی در آمریکا، توانست 
با اینترمیامی یک جام کسب کند، این در حالی است 
که ابراهیموویچ در ۵۶ بازی ۵۲ گل برای لس آنجلس 
گلکسی به ثمر رساند، اما موفق به کسب عنوانی با این 

تیم نشد.
ولا به AS گفت: زلاتان در گلزنی مسلط بود اما جامی 

نبرد. مسی در زمان کمتری پیروز شده اما این دو بازیکن 
چیزهایی نیستند که بتوان آنها را با هم مقایسه کرد، زیرا 
بازیکنان متفاوتی در موقعیت های مختلف هستند.

مهاجم اف سی لس آنجلس گلاکسی افزود:«اگر ]مسی[ 
بد بازی کند، تعجب می کنم. مهم نیست در کجای دنیا 
بازی می کنید، وقتی بهترین بازیکن باشی در هر لیگی 
شما بهترین هستید. اگر او گل نزند یا بازی نکند، من 

شگفت زده خواهم شد.

ورزش ســه: تلاش پرســپولیس برای یک انتقال 
غیرممکن!آنتونی مودست مهاجم فرانسوی فصل گذشته 
دورتموند، یکی از نامزدهای حضور در پرسپولیس در دوره 
نقل و انتقالات تابستانی بوده است.تلاش پرسپولیس برای 

یک انتقال غیرممکن! 
 مدتهاســت که موضوع انتقال یک مهاجم خارجی به 
پرسپولیس، محل بحث جدی هواداران این تیم است. 
پرسپولیسی ها پروفایل های مختلفی را بررسی کرده و 
هنوز به نتیجه خاصی در این باره نرسیدند. آن ها با بسته 
شدن پنجره تابستانی اروپا، حالا می توانند با گزینه های 
بیرون مانده از بــازار، برای این فصل فــردی را انتخاب 

کنند، در حالی که سقف بودجه آنها برای جذب مهاجم 
خارجی حدود ۵۵۰ هزار دلار است. یک نکته جالب در 
دوره جستجوی پرسپولیسی ها به معرفی شدن آنتونی 
مودست، مهاجم سابق اف ســی کلن و بازیکن فصل 
گذشته بوریسیا دورتموند، برمی گردد که این بازیکن با 
یکی از مربیان پرسپولیس، به گفتگو نشسته و طرفین 

شرایط یکدیگر را بررسی کردند.
مودســت ســابقه بازی در تیمهایی مثل نیس، بوردو، 
بلکبرن، هوفنهایم، کلن، سنت اتین و در نهایت دورتموند 
را دارد. او فصل گذشته در یک انتقال از کلن به دورتموند 
منتقل شد تا تبدیل به مهاجم فیکس این تیم بشود اما 

تنها ۱۹ بازی در بوندسلیگا و ۷ بازی در لیگ قهرمانان اروپا 
انجام داد که مهمترین عملکردش حضور برابر چلسی و 

گلزنی برابر بایرن بود.
مودســت از طرف یکــی از ایرانیان مقیــم آلمان به 
پرسپولیســی ها معرفی شــده و آنها حتی گفتگوی 
مستقیمی از طریق اپلیکیشن های ارتباطی نیز باهم 
داشتند و کلیپ بازیهای پرسپولیس و جو استادیوم آزادی 
برای ترغیب بازیکن در منزل این مهاجم فرانســوی به 
نمایش درآمده و او از دیدن فضای پرسپولیس هیجان زده 
شده است. با این حال موضوع اصلی درباره انتقال احتمالی 
این بازیکن، همان مسئله مهم مالی است و درخواستی که 
او برای حضور دو ساله در پرسپولیس داشته. رقمی که 
تامینش برای پرسپولیس به هیچ وجه انجام پذیر نیست، 
اگرچه با حضور مهاجم باکلاس و کارنامه داری مثل او، 
قرمزها می توانســتند برای قهرمانی در یک تورنمنت 

داخلی و حتی آسیایی، رقابت جدی تری انجام بدهند.
آنتونی مودســت یک بازیکن معمولی در فوتبال اروپا 
نیست و در حال حاضر اینتراخت فرانکفورت قصد دارد 
او را جایگزین مهاجم فرانسوی مشهور خود کند که با 
۶۰ میلیون یورو به پاری سن ژرمن پیوسته است. پس 
در شرایط فعلی چنین انتقالی یک حرکت غیر ممکن در 
فوتبال ایران بود که می توانست مثل انتقال مامه تیام به 
استقلال در دوره امیرحسین فتحی و سرمربیگری وینفرد 
شفر، یک سوپر انتقال تاریخی برای کل فوتبال ایران باشد.

پرسپولیسی ها اکنون باید با بودجه محدودتر خود به سراغ 
بازار بازیکنان آزاد بروند و شاید آنجا بتوانند گزینه موردنظر 
را پیدا کنند و حداقل یک فصل با او سر کنند تا شاید فصل 
آینده با موفقیت آسیایی، دریافت حق پخش و آزادسازی 
پاداش در کنفدراسیون فوتبال آسیا، بتوانند کار بزرگتری 

در بازار انجام دهند.

»پاشنه آشیل« به استقلال لطمه زد

 منتظر اتفاقات خوب در تعطیلات!
کارشناس و پیشکسوت فوتبال با مثبت ارزیابی کردن عملکرد 
آبی پوشان در شروع لیگ بیست و سوم گفت: هر چند بازیکنان 
نتایج خوبی کسب کردند اما اختلاف بین مدیریت و کادر فنی 

تیم استقلال لطمه زد.
 تیم فوتبال اســتقلال با ســه پیروزی و یک شکست از چهار 
هفته ابتدایی لیگ بیست و ســوم در رده سوم ایستاده است و 
به اعتقاد بسیاری از کارشناسان با توجه به شرایطی که پیش از 
فصل داشت، نتایج قابل قبولی کسب کرده است. با این حال به 
نظر می رسد اختلافی که بین مدیریت باشگاه و کادر فنی این 
تیم وجود دارد، اتفاقات مثبتی در تیــم پرطرفدار تهرانی رخ 

نخواهد داد.
نتایج قابل قبول در بدترین شرایط

ستار همدانی هافبک ســابق تیم فوتبال استقلال در 
ارزیابی اش از عملکرد آبی پوشان به خبرنگار مهر گفت: استقلال 
در بدترین شرایط و با تمام مشکلاتی که داشت توانست نتایج 
خوبی کسب کند. به جز شکستی که با اشتباه داوری در دیدار 
با سپاهان نصیبش شد در سه دیدار دیگر ۹ امتیاز کسب کرد تا 
یکی از سه تیم بالای جدول باشد. البته این امیدواری وجود دارد 

که این تیم به صدر جدول برگردد.
عملکرد بازیکنان چگونه بود؟

وی در خصوص عملکرد بازیکنان اســتقلال نیز گفت: 
درون دروازه حســینی عملکرد فوق العاده ایی داشت، مهار دو 
پنالتی، گل نخوردن در ســه بازی نشان داد که از لحاظ روحی 
در شرایط ایده آلی قرار دارد و خیال کادر فنی را از درون دروازه 
راحت کرده است. در خط دفاع استقلال بدون سهرابیان خوب 
بود اگر چه هنوز نقاط ضعف وجود دارد ولی بطور حتم با تجربه 
بالای نکونام این ضعف برطرف و خط دفاع به هماهنگی خواهد 
رسید در خط هافبک و حمله هم استقلال خوب بوده. اگر چند 
بازیکن جدید اضافه شوند بطور حتم شرایط بهتر هم خواهد شد.

دلایل اعتراض های زیاد به داوران
کارشناس فوتبال کشورمان در مورد اعتراض به قضاوت 

داوران از هفته اول لیگ گفت: متأســفانه اعتراض به داوری از 
هفته اول آغاز شد البته که داوران خودشان زمینه ساز این اتفاق 
شدند و سوت های اشتباه باعث شد تا تیم ها نسبت به عملکرد 
داوران معترض باشند. نبود سیستم ویدئویی، جوانی تعدادی از 
داوران و عدم جایگیری صحیح برخی کمک داوران باعث شد 
تا صدای تیم ها در بیاید. هر چه از بازی ها بگذرد حساسیت ها 
بیشتر خواهد شد و کار برای داوران سخت تر خواهد شد بنابراین 
باید برای بازی های حســاس از داوران با تجربه استفاده کرد تا 

اعتراضات ادامه پیدا نکند.
هواداران وعده های پوچ شنیدند

همدانــی در خصوص اعتــراض و انتقاد هــواداران از 
مدیریت باشگاه گفت: تماشاگران مالک اصلی استقلال هستند 
آنها در بدترین شــرایط کنار تیمشان هســتند و انتظار دارند 
مدیران تیم برای موفقیت استقلال تلاش کنند اما جز وعده های 
پوچ دیگر چیزی ندیدند. اختلاف مدیر عامل با ســرمربی که 
پاشنه آشیل اســتقلال بود به ضرر تیم تمام شده اما هواداران 
کنار سرمربی هستند. در سالهای اخیر استقلال از مدیریت غلط 

ضربه خورده که وضع استقلال به این روز افتاده است.
امید به اتفاقات خوب در تعطیلات

مدیریت استقلال در نقل و انتقالات شکست خورد و این 
موضوع باعث خشم هواداران شده است. آنها انتظار بیشتری از 
مسئولان تیم دارند تا خواسته های سرمربی را برآورده کند. باید 
امیدوار باشیم در تعطیلات فیفا دی خبرهای خوب از استقلال 
بشنویم تا این تیم بتواند بعد از تعطیلات با قدرت بیشتری لیگ 

را ادامه بدهد
لیگ بیست و سوم با کیفیت شروع شد

هافبک ســابق تیم ملی فوتبال ایران در ارزیابی اش از 
عملکرد چهــار هفته اول لیگ برتر گفت: لیگ امســال پر گل 
شروع شد و کیفیت بهتری نسبت به فصل پیش داشته و تیم ها 
فوتبال هجومی تر را به نمایش گذاشتند با توجه به قوانین جدید 
استفاده از جوانان به ســود فوتبال ما خواهد بود، جوانانی که 

می توانند آینده تیم ملی را تضمین کنند البته حضور با تجربه ها 
کنار جوانان لیگ را جذاب تر کرده و امیدوارم امســال شــاهد 
ستاره ها در فوتبالمان باشیم تا علاقمندان به فوتبال از تماشای 

این ورزش پر طرفدار بیشتر لذت ببرند.
انتقاد از فهرست تیم ملی همیشه بوده

همدانی در خصوص انتخاب بازیکنان دعوت شده به تیم 
ملی، انتقاد از حضور بعضی بازیکنان در تیم ملی خاطر نشــان 
کرد: همیشه بعد از انتخاب بازیکنان از سوی سرمربی تیم ملی 
به اردو انتقادها صورت می گیرد و این موضوع به امروز و دیروز 
مربوط نمی شود، باید بجای انتقاد از تیم ملی حمایت کنیم، بهتر 

است به سرمربی فرصت بدهیم.
به سرمربی تیم ملی فرصت بدهیم

کارشناس و پیشکسوت فوتبال در پایان گفت: تیم ملی 
دو بازی تدارکاتی دارد که می تواند به هماهنگی تیم ملی کمک 
کند. کادر فنی تیم ملی می خواهد بازیکنــان را محک بزند تا 
بتواند بهترینها را برای جام ملت های آسیا انتخاب کند تا بتوانیم 
بعد از گذشت ۴ دهه بالاخره دستمان به جام قهرمانی برسد. پس 
بهتر است انتقاد سازنده کنیم و اجازه دهیم کادر فنی با آرامش 
از اردوها و بازی های تدارکاتی بهترین استفاده را داشته باشد 

تا به نتیجه مطلوب که همان قهرمانی است دست پیدا کنیم.


